
Informace ze zasedání OKRR dne 9. ledna  2025 

 

Okresní kontrolní a revizní rada OSH Klatovy se sešla podle plánu práce na rok 2025.    

Jednání se zúčastnila za kancelář OSH pí. J. Janečková, za OSH starosty OSH, p. J. Šimáček      

 

1. Zahájení provedl předseda OKRR V. Lašek přivítáním přítomných. 

Po zahájení uctili přítomní památku člena naší komise, Ladislava Kroupara, minutou ticha. 

V tomto týdnu se konal jeho pohřeb. 

 

Dále bylo podle programu projednáno: 

 

2. Členové komise se seznámily z výsledky hospodaření OSH za rok 2024 podle předložených 

zjednodušených účetních výkazů o příjmech a výdajích za rok 2024 a soupisem o čerpání dotací za 

rok 2024, pí. Janečkovou. 

Plán hospodaření OSH na rok 2024  byl schválený jako vyrovnaný s částkou 1 683 950 Kč 

na příjmech a se stejnou částkou i na výdajích. 

K 31.12. 2024 bylo dosaženo příjmů ve výši 1 731 900  Kč. Výdaje ke stejnému datu            

činily cca 1 420 100 Kč. Dojde ještě k nějaké drobné úpravě po započtení mezd za měsíc prosinec. 

Hospodaření OSH za rok 2024 tak skončí s přebytkem cca 311 800 Kč. 

Poskytnuté dotace od Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy, NSA, Ministerstva vnitra a 

Města Klatovy ve výši 229 720 Kč a  dotace poskytnuté Plzeňským krajem ve výši 776 000 Kč, 

byly všechny vyčerpány v souladu s účelem jejich poskytnutí. 

Revizní rada poděkovala pí Janečkové za vzorné vedení hospodaření OSH, a následně dobré 

výsledky z hospodaření pro OSH a doporučuje p. starostovy OSH a vedení OSH, aby pro               

pí. Janečkovou navrhli a schválili finanční odměnu. 

 

3. Jednotliví členové revizní rady  se vyjádřili k úrovni probíhajících valných hromad, které už 

navštívili. Valné hromady mají velmi dobrou úroveň. Jak je v posledních letech obvyklé, 

pohybuje se účast členů mírně nad hranicí 50 %.  

 

4. S hrazením členských příspěvků na rok 2025 seznámila revizní radu pí. Janečková. Ke dnešnímu 

dni má uhrazené příspěvky cca 1/3 sborů našeho okresu. Většina sborů hradí příspěvky ve druhé 

polovině ledna. 

  

5. O přípravě XXIII. okresního plesu podal informace p. Šimáček. Ples se bude konat 8. března       

v Kulturním domě v Horažďovicích. Jsou připravené malé pozvánky do sborů, zajištěný sál. 

Dojednává se technické zajištění. 28.1. bude mít své první jednání komise pro pořádání plesu zde v 

kanceláři. 

 

6.  Podle usnesení VV OSH proběhla 13.12. inventura majetku OSH. O provedené inventuře 

majetku OSH informoval revizní radu V. Lašek, který se účastnil inventury jako předseda inventurní 

komise.  Inventura majetku byla provedena fyzickou kontrolou podle předloženého inventurního 

seznamu. Všechny položky byly zkontrolovány, případně označeny inventárním číslem. 

Byla zkontrolována hotovost v pokladně. Žádné nesrovnalosti nebyly zjištěny. O provedené 

inventuře je vyhotovený zápis a bude předložený VV OSH. 

 

7. Dva členové provedli kontrolu účetních dokladů za měsíc prosinec. Předložené doklady  

měli potřebné náležitost. Nebyly shledány žádné závady.   

 

8. Na závěr starosta OSH p. Šimáček doplnil ještě nějaké informace k projednávaným bodům. 

K čerpání dotací a předpokládaným dotacím na 2025 rok, k přípravám XXIII. Okresního plesu 

hasičů, k valným hromadám, k blížícím se jednání OSH a oslavám ve sborech v letošním roce. 

 


